
Interna budgetdiskussioner 
14-15 augusti i Kristianstad
Sommaren går mot sitt slut och vi har nu startat de interna 
budgetdiskussionerna inför höstens kommande budgetförhandlingarna. 
Vi har gått igenom budgetförutsättningarna och det är ett ansträngt läge 
vi står inför men självklart kommer vi att arbeta hårt för att få igenom 
ännu mer av den Sverigedemokratiska politiken i Region Skåne. En 
försvårande omständighet att kostnaderna för pensioner ökar dramatiskt 
på grund av inflationen. 
Regionråden träffade även riksdagsledamoten Mattias Eriksson Falk 
och detta utmynnade i många bra samtal om arbetet inom partiet men 
också samarbetet med andra partier genom det förtroende vi fått. 
Kopplat till det ansträngda ekonomiska läget fördes också diskussion om 
stadsbidrag. 



Kommungruppledarträff  
25 augusti
Den 25 augusti var det återigen dags för kommungruppledarträff. 
45 ledande Sverigedemokrater samlades på Rådhuset i Kristianstad 
och fick, under ledning av Niclas Nilsson, lyssna på flera intressanta 
föredrag. LRF Skåne talade om lantbrukets utmaningar, Greater 
Copenhagens VD Tue David Bak berättade om Öresundsregionen, Region 
Skånes mobila närsjukvårdsteam berättade om sin verksamhet och 
riksdagsledamoten Nima Gholam Ali Pour berättade om utvecklingen 
inom migrationspolitiken. Dessutom talade gruppledare Nilsson själv om 
strategier för fortsatta framgångar. Tack till alla som deltog!



Aktuella länkar  
från regionen:
Debattartikel angående upphandlingar av livsmedel i regionen: ”C röstade emot 
våra förslag om att hjälpa de skånska bönderna”
https://www.trelleborgsallehanda.se/debatt/c-rostade-emot-vara-forslag-om-
att-hjalpa-de-skanska-bonderna/?fbclid=IwAR1YaLCmSXyfqL-WjNFy8vG1rDPj26
zuzboS7vnMrq8rxKa9gm14TcHFS7g
Debatten om upphandling av sjukhusmat i regionen uppmärksammas även i 
Upphandling24
https://upphandling24.se/strid-om-skansk-sjukhusmat/
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